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ΓΛΩΣΣΑ (Β΄ ΤΑΞΗ)                                                    ΟΝΟΜΑ: _____________________  

 

 

 

 
Τα ρήματα που τελειώνουν  

σε –αίνω γράφονται  
με άλφα γιώτα: 

 
ανεβαίνω, κατεβαίνω 

μπαίνω, μαθαίνω… 

 
 

Εξαιρούνται τα ρήματα: 
μένω, δένω, πλένω 

 

 
1. Γράφω τα ρήματα σε όλα τα πρόσωπα, όπως στο 

παράδειγμα: 
 
(εγώ) μπαίνω βγαίνω μένω δένω 

(εσύ) μπαίνεις …………. μένεις …………. 

(αυτός) μπαίνει …………. μένει …………. 

(εμείς) μπαίνουμε …………. μένουμε …………. 

(εσείς) μπαίνετε …………. μένετε …………. 

(αυτοί) μπαίνουν …………. μένουν …………. 

 
2. Συμπληρώνω ό,τι λείπει από τα ρήματα σε –αίνω ή -ένω: 

 
Μ........... στη οδό Σ. Φετλή 6, είπε η Ελένη στους συμμαθητές της. 

Η γιαγιά μπ........... στην αυλή για να ποτίσει τις γλάστρες της. 

Δ........... σφιχτά τα κορδόνια μου. 

Περιμ........... υπομονετικά τη σειρά μου. 

Πλ........... πάντα τα χέρια μου πριν φάω. 

Ανεβ........... και κατεβ........... πολλά σκαλιά κάθε μέρα. 


